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۷هزار میلیارد ریال به تملک و 
آزادسازی معابر یزد اختصاص یافت

شورای  سخنگوی  مقدم-  سیماصادقی  یزد- 
این شهر  بودجه شهرداری  یزد،  اسلامی شهر 
را در سالجاری ۵۳ هزار میلیارد ریال بیان کرد 
و گفت: هفت هزار میلیارد ریال از این بودجه 
برای تملک و آزاد سازی ۲۴ معبر در این شهر 

تخصیص یافته است. 
حیدری"  ناصر  محمد  سید  الاسلام"  حجت 
افزود: امیدواریم شاهد اتفاقات خوبی در کاهش 
ترافیک برخی معابر شهر باشیم. به گفته وی 
تبلیغات  نصرآباد،  شهدای  پایه،  دانش  بلوار 
باند دوم بلوار نصر در منطقه یک  اسلامی و 
و بلوار اطهر و خیابان رضوان آزادسازی کامل 
انجام و بلوار امام محمد باقر)ع( و بلوار پیامبر 
از ۵۰ درصد  بیش  دو  منطقه  در  اعظم )ص( 

آزادسازی صورت گرفته است.
بلوار اسلامی  وی خاطرنشان کرد: همچنین 
ندوشن، ۸۰ درصد و بلوار شهیدان پارسائیان و 
شارق یزدی در منطقه سه بطور کامل آزاد سازی 
شده است. سخنگوی شورای اسلامی شهر یزد 
شهدای  بلوار  نیز  چهار  منطقه  در  داد:  ادامه 
خیرآباد و اتصال کنارگذر شهید دهقان به صورت 
کامل انجام و بلوار نقیب زاده و ۱۸ متری کوچه 
بیوک با بیش از ۴۰ درصد پیشرفت در منطقه 

پنج آزاد سازی شده است.
وی با بیان این که در منطقه یک شهرداری 
از  گفت:  اجراست،  حال  در  معبر  پنج  تعداد 
حال  در  معبر  به  می توان  طرح ها  این  جمله 
امام  بلوار  موازات  به  امامشهر  منطقه  اجرای 
امام  بلوار  بین  حدفاصل  و  صادق)ع(  جعفر 
حسین)ع( به شاداب اشاره کرد که ۷۰ میلیارد 
تومان برای آن اختصاص یافته و بهره برداری از 
آن بار ترافیکی بلوار امام حسین)ع( را کاهش 

خواهد داد. 
وی خاطرنشان کرد: در منطقه ۲ شهرداری 
است  اقدام  دست  در  متعددی  طرحهای  نیز 
که از آن جمله بلوار امام محمد باقر)ع( مابین 
میدان قرآن به آیت الله مدرس است و اجرای 
آن می تواند به کاهش ترافیک خیابان آیت الله 
کاشانی بیانجامد که البته تاکنون بخشی از آن 
آستانه  در  و  شده  گذاری  جدول  و  آزادسازی 
با  یزد  شهر  شورای  سخنگوی  است.  آسفالت 
اشاره به پیشرفت فیزیکی ۳۰ تا ۴۰ درصدی این 
بلوار، ابراز امیدواری کرد این بلوار تا پایان این 

دوره شورای شهر آماده بهره برداری شود.
از  یکی  را  اعظم)ص(  پیامبر  بلوار  حیدری، 
طرح های پیچیده و دشوار این منطقه خواند که 
سالها معطل مانده بود ولی در این دوره ایجاد 
بلوار ۳۶ متری از سه راه تعاون تا سه راه هراتی 
مصوب شده است. وی افزود: امسال ۵۰ میلیارد 
تومان برای آزادسازی برخی پلاک های این بلوار 
اختصاص  شد،  خواهد  اجرایی  فاز  دو  در  که 
یافته ولی نیازمند همکاری دولت برای اجرای این 
طرح هستیم. حجت الاسلام حیدری به اجرای 
خیابان اطهر و بلوار رهایی به عنوان دیگر معابر 
این منطقه اشاره کرد و گفت: بلوار آیت الله 
ابوترابی یکی از طرحهای اجرا شده در منطقه 
سه است که اولین تملکات آن مربوط به بیش 
از ۲۰ سال قبل بود ولی خوشبختانه در این دوره 
تملک مابقی اراضی انجام، عملیاتی و افتتاح شد. 
وی افزود: بلوار اسلامی ندوشن حد فاصل بین 
بلوار شهید قندی تا بلوار دفاع مقدس در این 
منطقه نیز۸۰ درصد پیشرفت دارد و مابقی طرح 
به دلیل موضوع دفع آب های سطحی تاکنون 
بلامعطل مانده است. نائب رئیس شورای شهر 
یزد عنوان کرد: بلوار ایرج افشار نیز علی رغم 
کش و قوس هایی که وجود داشت، هم اکنون 
با وجود تقاطع های غیرهمسطح این مسیر در 
راستای نهایت همکاری با دانشگاه یزد در حال 

اجرای عملیات است. 
وی تصریح کرد: این طرح که در ادامه بلوار 
شهید پارساییان در حال اجراست، تا شش ماه 
آینده مورد بهره برداری قرار گیرد. حجت الاسلام 
حیدری گفت: در منطقه چهار شهرداری، اجرای 
بلوار فلاح زاده حد فاصل صنایع دفاع تا انتهای 
بلوار موحدین در ادامه بلوار ایرج افشار، بلوار 
شهدای خیرآباد از کارتن سازی تا شهید موحدین 
پس از سالها معطلی و نیز ادامه بلوار شهید 
موحدین که بخشی از آن آزادسازی شده را در 

دست اقدام داریم.

مدیرعامل شرکت برق منطقه ای 
خوزستان گفت:

افزایش ۷ درصدی مصرف انرژی 
در شبکه برق خوزستان

مدیرعامل شرکت برق منطقه ای خوزستان با 
ارائه آمار تولید و مصرف شبکه برق خوزستان، 
گفت: انرژی مصرفی در چهار ماهه سال ۱۴۰۳ 
برابر با ۱۸ هزار و ۱۲۲ گیگاوات ساعت بوده که 
مصرف  افزایش  درصد   ۷ حدود  دهنده  نشان 
انرژی نسبت به مدت مشابه در سال قبل است.
علی اسدی با بیان اینکه کل تولید برق استان 
 ۹۹ و  هزار   ۱۸ جاری،  سال  ماهه  چهار  در 
گیگاوات ساعت بوده، افزود: در ماه گذشته ۵ 
هزار و ۹۳۵ گیگاوات ساعت برق در خوزستان 
 ۰.۲ قبل  سال  با  مقایسه  در  که  شده  تولید 
از  کرد:  اضافه  وی  است.  داشته  رشد  درصد 
در  درصد   ۴۴ ماه  تیر  در  تولیدی  برق  مقدار 
نیروگاه های برق آبی، ۵۵ درصد در نیروگاه های 
در  درصد  و حدود ۱  ترکیبی  و سیکل  حرارتی 
نیروگاه های تولید پراکنده بوده است. مدیرعامل 
شرکت برق منطقه ای خوزستان تصریح کرد: از 
۳ هزار و ۲۳۸ گیگاوات ساعت برق تولیدی در 
نیروگاه های حرارتی و سیکل ترکیبی در خرداد 
ماه، ۵۶ درصد توسط بخش خصوصی )نیروگاه 
غرب  بهبهان،  خرمشهر،  آبادان،  زرگان،  های 
کارون و فجر( و ۴۴ درصد توسط بخش دولتی 
)نیروگاه های رامین، ماهشهر و دوکوهه( تولید و 
به شبکه تحویل شده است. اسدی اظهار کرد: 
در این بازه زمانی انرژی مصرفی با ۶ هزار و ۶۶ 
گیگاوات ساعت ۶ درصد نسبت به مدت مشابه 
در سال قبل افزایش داشته و پیک مصرف در تیر 
ماه ۱۴۰۳ با مصرف ۸ هزار و ۹۴۸ مگاوات نسبت 
به پیک بار تیر ماه سال قبل، ۰.۵ درصد کاهش 
داشته است. مدیرعامل شرکت برق منطقه ای 
خوزستان همچنین از مشترکین درخواست کرد 
که برای حفظ پایداری شبکه، با رعایت الگوی 
مصرف برق و استفاده از روشنایی طبیعی در 
روز و عدم استفاده از لوازم پرمصرف در ساعت 
پیک مصرف )۱۳ تا ۱۸ و ۲۰ تا ۲۳( صنعت برق 
نمایند.  همراهی  مستمر  خدمت رسانی  در  را 
تولید  منصوبه  ظرفیت  گزارش،  این  اساس  بر 
نیروی برق استان خوزستان در بخش انتقال و 
فوق توزیع برابر با ۱۶ هزار و ۹۴ مگاوات شده 
است که از این میزان ظرفیت منصوبه در بخش 
در  و  مگاوات  و ۱۹۴  هزار  با هشت  برابر  آبی 
بخش حرارتی هفت هزار و ۵۵۸ مگاوات است. 
ظرفیت بخش DG )نیروگاه های تولید پراکنده 
و  آبی  نیروگاه های  نیروگاه های حرارتی،  شامل 

خورشیدی( نیز ۳۴۲ مگاوات است.

شهردار کرمانشاه:
تعیین تکلیف پرونده های ماده صد 

ظرف مدت ۱۵ روز

اداره  ابتکار  : به گزارش  کرمانشاه – کرمی – 
شهرداری  بین الملل  امور  و  عمومی  روابط  کل 
کرمانشاه، نادر نوروزی در جلسه شورای مدیران 
شهرداری که در محل سالن جلسات برگزار شد، 
اظهار کرد: تسریع در روند پرونده های ماده صد 
و پیگیری مستمر این پرونده ها از جمله اقدامات 
 ۲ طی  که  تمهیداتی  با  افزود:  وی  است.  لازم 
سال گذشته در نظر گرفته شد تعداد تخلفات 

ساختمانی کاهش قابل ملاحظه ای داشته است.
شهردار کرمانشاه تصریح کرد: ساختمان های در 
حال ساخت یا از قبل ساخته شده هم که دارای 
تخلفات هستند نیز ملزم به تشکیل پرونده ماده 
صد و انجام اقدامات لازم در این خصوص هستند.
که  مشکلاتی  از  یکی  کرد:  خاطرنشان  وی 
وجود دارد معطل ماندن پرونده های ماده صد 
در شهرداری و این کمیسیون است که باید در 
این خصوص تدابیری اندیشیده شود. نوروزی در 
پایان گفت: پرونده های ماده صد باید ظرف مدت 
۱۵ روز تعیین تکلیف شوند و این پرونده ها در 

کمیسیون معطل نماند.

از  بازدید  هفدهمین  در  اسدی  محمدحسن 
بزرگ  عمرانی  پروژه های  شب  نوبت  اجرای  روند 
مقیاس کلان شهر شیراز در بازدید از احداث مسیر 
کوهسار  هکتاری  هزار  سه  پارک  دوچرخه سواری 
مهدی »عج« در ورودی بام سبز شیراز اظهار کرد: 
از سه ماه گذشته مراحل اجرایی این پروژه آغاز شد و 
روند اجرایی آن در هر مسیر تعیین شده و به صورت 

جدی و بر اساس زمان بندی دنبال می شود. 
وی افزود: شهرداری شیراز وارد پروژه های بزرگ 
شده  مترو  خطوط  و  پل  سازی  و  تقاطع  مقیاس 
است، اما این پروژه یک پروژه ورزشی و گردشگری 

است که طرفداران زیاد و ویژه خود را دارد. 
شهردار شیراز تصریح کرد: معتقدم اگر اقدامات 
پیمانکار اجرایی به سرعت دنبال شود، می توان بر 
اساس برنامه زمان بندی پیش بینی شده این پروژه را 

در هفته دولت به بهره برداری رساند. 
 پروژه مسیر دوچرخه سواری توسط دو منطقه ۳ و 

۶ با داشتن دو پیمانکار مجزا اجرا می شود 
دوچرخه سواری  مسیر  پروژه  کرد:  اضافه  اسدی 
توسط دو منطقه ۳ و ۶ با داشتن دو پیمانکار مجزا 
اجرا می شود.  وی در پایان سخنان خود این نوید را 
داد که در هفته دولت، شهرداری و شورای اسلامی 
شهر شیراز خبرهای امیدبخش را در حوزه فعالیت ها 

و طرح های عمرانی به مردم گزارش خواهند داد. 
محمود صفایی، عضو شورای اسلامی شیراز و مدیر 
اجرایی این پروژه در این بازدید اظهار کرد: اقدامات 
اولیه اجرایی این پروژه از سه ماه گذشته آغاز شد و 
دستورات لازم جهت اجرای پروژه از سوی شهردار 
شیراز اعلام شد و پس از آن تصمیمات اجرایی در 
طراحی مسیر پیاده در کنار مسیر دوچرخه سواری، 

دریافت شد و مقطع مسیر الحاق شد. 
 در اجرای این پروژه یک مسیر برای دوچرخه سواری 
و یک مسیر دوم برای پیاده روی و ورزش همگانی 

در حال اجراست 
وی افزود: در حال حاضر در اجرای این پروژه یک 
مسیر برای دوچرخه سواری و یک مسیر دوم برای 

پیاده روی و ورزش همگانی در حال اجراست. 
عضو شورای اسلامی شهر شیراز تصریح کرد: اجرای 
این پروژه در شش مقطع در نظر گرفته شده است 
که از کوهسار تا منصورآباد، منصورآباد تا شهرک 
جوادیه و بام سبز شیراز در کمربندی تا دریاچه نمک 

و زیباشهر و کوه نور منتهی خواهد شد. 
 طول این مسیر دوچرخه سواری ۲۴ کیلومتر است 
که بزرگ ترین پروژه مسیر دوچرخه سواری کشور 

است 
دوچرخه  مسیر  پروژه  داد:اجرای  ادامه  صفایی 
سواری از شهرک جوادیه آغاز شد و در حال حاضر 
پیشرفت  درصد  بالغ بر ۳۵  زیباشهر  تا  مسیر  این 
شیراز  شهر  اسلامی  شورای  عضو  دارد.   فیزیکی 
این  شده  تعریف  مقاطع  سایر  کرد:  خاطرنشان 
مسیر دوچرخه سواری در حال طراحی است که دو 
مسیر در مرحله تأیید طرح و اجرا است.  صفایی 
ابراز امیدواری کرد: با تلاش شهرداری و پیمانکاران 

صورت  پروژه  اجرای  تسریع  عملیات  مجموعه، 
گیرد و با توجه به اینکه این موضوع اعلام شد که 
به  پروژه  مسیر  مقطع  سه  شهریور  سی ویکم  در 
بهره برداری می رسد، شهروندان بتوانند از خدمات 
این پروژه تفریحی و ورزشی که در نوع خود بی نظیر 

است، استفاده کنند. 
 مسیر دوچرخه سواری بام سبز به صورت یک 

پیست کامل و تخصصی احداث می شود 
مسعود قادری شهردار منطقه ۶ نیز در این بازدید 
اظهار کرد: مسیر دوچرخه سواری بام سبز به صورت 

یک پیست کامل و تخصصی احداث می شود. 
فاصل  حد  دوچرخه سواری  مسیر  افزود:  وی 
شهرک جوادیه تا اکبرآباد به عنوان بخشی از پارک 
بزرگ شهرداری در ارتفاعات بام سبز شیراز، منظر 
طبیعی بسیار زیبایی دارد که بی شک مورد استقبال 

ورزشکاران و شهروندان قرار خواهد گرفت. 
شهردار منطقه ۶ شیراز خاطر نشان کرد: احداث 
این پروژه گامی مؤثر در رضایت شهروندان، ترویج 
ورزش پویایی و تحرک در سطح منطقه و شهر شیراز 
است.  قادری درباره مشخصات فنی این پروژه اضافه 
عملیات  کیلومتر  به طول ۱۸  پیست  این  در  کرد: 
خاکبرداری، زیرسازی، ایمن سازی و کف سازی بتنی 

و نصب علائم ترافیکی اجرا خواهد شد که بخشی از 
آن در محدوده شهرداری منطقه ۳ و بخش دیگر 
آن به طول حدود ۹ کیلومتر در محدوده شهرداری 
ادامه  در  ابراهیم خداشناس  دارد.   قرار  منطقه ۶ 
عنوان کرد: این پروژه که بزرگ ترین مسیر دوچرخه 
سواری در سطح کشور محسوب می گردد جزو  ابر 
پروژه  کوهسار مهدی )عج( به مساحت تقریبی ۳۰۰۰ 
هکتار بوده که مشتمل بر چندین ریز پروژه و در 

قالب فاز های متعدد تعریف شده  است.
وی افزود: فاز اول مسیر دوچرخه سواری و پیاده 
روی از کوهسار مهدی )عج( تا منصورآباد به طول 
به  و  انجام  آن  فراخوان  مراحل   ۳.۱۵kM تقریبی
زودی عملیات اجرایی آن شروع می گردد. فاز دوم 
از منصور آباد تا جوادیه به طول ۲.۸Km و توسط 
شرکت راه آفرین در حال اجرا و احداث است.  وی در 
تببین این پروژه  و در ادامه عنوان نمود: از مهم ترین 
معضلات جامعه امروزی که به شدت در کلانشهرها 
محسوس است کمبود و حتی فقدان محیط هایی  
جهت ورزش های طبیعی بوده که با سیاست گذاری 
شورای شهر دوره ششم و با درایت شهردار شیراز 
این موضوع در شیراز ریشه یابی و با احداث مسیر 
دوچرخه سواری و پیاده روی کوهسار ضمن اینکه 

شهروندان خوب شیراز از فضایی مهیج و کوهستانی 
جهت انجام ورزش های طبیعت پایه بهره مند می 
شوند گامی مهم در راستای ارتقای سرانه ورزشی و 
تفرجی به شمار  می آید.  خداشناس گفت: ذات 
طبیعت انتقال آرامش به انسان است و انجام ورزش 
هایی مانند دوچرخه سواری و پیاده روی در بستر 
طبیعت علاوه بر انتقال آرامش به افراد  در کاهش 
استرس و تقویت  روح خود و روان اثر شگرفی دارد 
که به حول قوه الهی این امکان در پروژه کوهسار به 
زودی مهیا می گردد.  پروژه پیست دوچرخه سواری 
بام سبز، کمربندی  در مسیرهای  ارتفاعات شیراز 
جوادیه، شهرک زیبا شهر و کوه نور طراحی شده 
است، در طول مسیر اجرا، طراحی فضاهای مکث 
نظارت  تحت  پروژه  این  و  است  شده  پیش بینی 
دو شهرداری منطقه ۶ و ۳ اجرا می شود، پیست 
دوچرخه سواری ارتفاعات شیراز، بزرگ ترین مسیر 
گردشگری دوچرخه در کشور خواهد بود که علاوه بر 
ایمن برای آن  داشتن استانداردهای لازم، مسیری 
طراحی می شود.  بر اساس این گزارش گفتنی است؛ 
هفدهمین بازدید مدیریت شهری شیراز و خبرنگاران 
از روند اجرای نوبت شب پروژه های عمرانی بزرگ 

مقیاس در سال ۱۴۰۳ برگزار شد. 

در هفدهمین بازدید از روند اجرای نوبت شب پروژه های عمرانی بزرگ مقیاس مطرح شد؛

وژه مسیر دوچرخه سواری کشور در شیراز اجرای بزرگ ترین پر
   هفدهمین بازدید مدیریت شهری شیراز و خبرنگاران از روند اجرای نوبت شب پروژه های عمرانی بزرگ مقیاس در سال ۱۴۰۳ برگزار شد. آیین بازدید 
از عملیات اجرایی شیفت شب احداث مسیر دوچرخه پارک ۳۰۰۰ هکتاری کوهسار مهدی »عج« با حضور رئیس و جمعی از اعضای شورای اسلامی 

شهر، شهردار کلانشهر شیراز، معاونین و شهرداران مناطق با حضور اصحاب رسانه و یاوران شورا برگزار شد. 

 معتقدم 
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به بهره برداری 

رساند

در ارزیابی عملکرد بسیج دستگاههای اجرایی استان آذربایجان شرقی محقق شد
پایگاه مقاومت بسیج شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی حائز رتبه برتر شد

ابتکار - ماهان فلاح: فرمانده سپاه عاشورا از فرمانده پایگاه مقاومت بسیج 
شهید رجایی شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه آذربایجان 
شرقی تقدیر کرد.  فرمانده سپاه عاشورا با اهدای لوحی از تلاش های 
ناصر راشدی مدیر منطقه و فرمانده پایگاه مقاومت بسیج شهید 
رجایی شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه آذربایجان  شرقی 
در راستای تحقق منویات مقام معظم رهبری تقدیر کرد.  گزارش 
خبرنگار ما به نقل از روابط عمومی شرکت ملی پخش فرآورده های 
نفتی منطقه آذربایجان شرقی حاکی است؛ با عنایت به ارزیابی عملکرد 
پایگاههای مقاومت بسیج دستگاههای اجرایی استان، پایگاه مقاومت بسیج 
کارمندی شهید رجایی شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه آذربایجان 
شرقی حائز رتبه برتر شد.  در این راستا سرتیپ دوم پاسدار اصغر عباسقلیزاده فرمانده سپاه عاشورا 
با اهدای لوحی از تلاش های مجدانه ناصر راشدی مدیر شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه 
آذربایجان شرقی و فرمانده پایگاه مقاومت بسیج کارمندی شهید رجایی در تحقق منویات مقام عظمای 
ولایت و حرکت به سوی تحول و تعالی سازمانی تشکر و قدردانی کرد.  لازم به ذکر است این لوح در 
خاتمه جلسه ارزیابی عملکرد شورای پایگاه مقاومت بسیج شهید رجایی توسط سرهنگ پاسدار سیروس 
رضایی فرمانده حوزه مقاومت یک بسیج ادارات کل و کارمندان سپاه عاشورا اهداء شد. همچنین بنابر 
اعلام روابط عمومی شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه آذربایجان شرقی، مقام دوم مسابقات 
تیراندازی بسیج ادارات استان توسط یکی از بسیجیان این شرکت کسب شد.  بر اساس این گزارش، با 
اهدای لوحی از تلاش های ورزشی مهدی انتظار از کارکنان شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه 

آذربایجان شرقی جهت کسب مقام دوم مسابقات تیراندازی بسیج ادارات استان تقدیر بعمل آمد.  

برگ زرینی دیگر در کارنامه اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی هرمزگان؛
ساخت همراه سرای بیمارستان شهید محمدی با اعتبار 200 میلیار ریال

عملیات اجرایی ساخت همراه سرای بیمارستان شهید محمدی بندرعباس 
)ص(  اعظم  پیامبر  درمانی  و  پژوهشی  آموزشی،  مجتمع  در  واقع 
بندرعباس به همت اتاق بازرگانی هرمزگان با اعتبار ۲۰۰ میلیارد ریال  
با حضور نمایندگان مجلس، استاندار هرمزگان، رییس اتاق بازرگانی 
هرمزگان و دیگر مسئولان آغاز شد. به گزارش روابط عمومی اتاق 
بازرگانی هرمزگان، رئیس اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی 
هرمزگان در آئین انعقاد تفاهمنامه و کلنگ زنی این مجموعه عظیم 
اظهار داشت: بر اساس تفاهمنامه منعقد شده ما بین دانشگاه علوم 
پزشکی و اتاق بازرگانی هرمزگان این همراه سرا با متراژ ۱۵۰۰ متر مربع با 
اعتباری بالغ بر ۲۰ میلیارد تومان توسط اتاق بازرگانی هرمزگان در این مجموعه 
کلنگ زنی شد که شامل ۴۰ واحد ۱۵ متری است. وی افزود: همراهی نمایندگان مردم هرمزگان در 
مجلس شورای اسلامی و ارائه راهکارهای لازم سبب شد خدمات دهی اتاق در حوزه درمان و کمک های 
عامل المنفعه برای نقاط محروم استان به بهترین شکل ممکن صورت پذیرد. صفا بیان داشت: گرمای 
هوا و انتظار همراهان بیمار در فضای بیمارستان با شرایط نامناسب زیبنده مردم استان ما نیست از این 
رو اتاق بازرگانی هرمزگان در انجام رسالت های اجتماعی خود اقدام به ساخت این همراه سرا نموده 
است. سیدعلی هاشمی؛ عضو هیات نمایندگان، هیات رئیسه خزانه دار اتاق بازرگانی در حاشیه این 
مراسم اظهار داشت: اتاق بازرگانی در چارچوب مسئولیت های اجتماعی در زمینه بهداشت و درمان 
قدم های خوبی در استان برداشته که ساخت همراه سرای بیمارستان یکی از فعالیت هایی است که 
اتاق بازرگانی به امیدخدا و همیاری و همکاری خیرین ظرف مدت یک سال و نیم به اتمام و بهره 
برداری می رساند. این آیین با حضور نمایندگان مردم در مجلس شورای اسلامی، ریاست اتاق بازرگانی 

هرمزگان، استاندار هرمزگان و مسوولان حوزه درمان استان برگزار شد.

با حضور مادر سه شهید کشور
رونمایی یادمان مادران شهید در گذر فرهنگی شاهرود

مادران  یادمان  رونمایی  آیین  در  : شهردار شاهرود  – رضائیان  شاهرود 
شهدا که با حضور مادر سه شهید کشور، امام جمعه، معاون استاندار 
و فرماندار ویژه شهرستان شاهرود، مسئولان لشکری و شهرستانی و 
جمع کثیری از عزاداران حسینی در محل گذر فرهنگی شاهرود برگزار 

شد، افزود: مادران شهدا اسوه ایستادگی و مقاومت هستند.
محسن احمدی با اشاره به رونمایی یادمان مادران شهدا در گذر 
فرهنگی شاهرود واقع در مسیر شهدای گمنام، گفت: مادران شهدا 
در دامان خود پایبندی به مکتب حسین علیه السلام را به خوبی به 

فرزندان شهیدشان آموزش دادند.
وی با تاکید بر اینکه مکتب حسینی سرمایه ای در دل انقلاب اسلامی است 
که با الگوبرداری از آن اقتدار و عزت امروز ایران اسلامی به ثمره و نتیجه نشسته است، ابراز داشت: این 
نتیجه حاصل نمی شد مگر با جانفشانی مادران شهدی که با الگوبرداری از مکتب حسین فرزندانشان 
را در دفاع از وطن و ناموس خود راهی ساخته و با صبر و ایستادگی بر آرمان والای خود در حفظ 

دستاوردهای نظام از حرمت خون شهدای خود حراست کردند .
شهردار شاهرود با اشاره به اینکه مجموعه مدیریت شهری شاهرود در کنار فعالیتهای عمرانی، فضای 
سبز، خدمات شهری، زیبا سازی ،سعی بر آن داشته تا با حمایت از هیئت گروه های فرهنگی و هنری، 
فضاسازی شهر به مناسبت های مذهبی و ملی، قرار دادن عکس شهدا با قالب های بسیار زیبا در 
چهارراه های شهر سهمی کوچکی در حوزه فرهنگی داشته باشند، عنوان داشت: یادمان مادران شهدا با 
هدف ارج نهادن به جایگاه مادران شهید که اسوه استقامت هستند در گذر فرهنگی شاهرود طراحی و 
نصب شد. شایان ذکر است این المان به طول ۱۱ متر و عمق پنج و نیم متر با متریال بتن پلیمری توسط 

شهرداری شاهرود طراحی و اجرا شد.

ابتکار - ماهان فلاح: تبصره ماده صد قانون مالیات های مستقیم، 
یک پیشنهاد از سوی سازمان امور مالیاتی است که مالیات را با 
تخفیفات و تسهیلات ویژه برآورد می کند و استفاده از آن علاوه 
بر داشتن نفع به سود صاحبان مشاغل و اصناف محترم، به نفع 
سازمان نیز هست، چرا که دیگر مجبور به بررسی پرونده و صرف 
نیرو، هزینه و زمان نیست. مدیرکل امور مالیاتی آذربایجان شرقی 

در جلسه مشترک با هیات رئیسه اتاق اصناف و روسای اتحادیه های 
صنفی تبریز با اعلام این مطلب، افزود: فرم های موضوع تعیین 
مالیات مقطوع و اظهارنامه های تعاملی پیش فرض گروه های دوم 
و سوم صاحبان مشاغل برای عملکرد سال ۱۴۰۲ در درگاه خدمات 
my.tax.gov. الکترونیکی سازمان امور مالیاتی کشور به نشانی
ir  در حال بارگذاری است. اورج زاده در ادامه گفت: با توجه به 

اختیارات اخذ شده از مراجع قانونی ذی ربط، مهلت تسلیم اظهارنامه 
مالیاتی صاحبان مشاغل و پرداخت مالیات متعلق در اجرای ماده 
۱۰۰ قانون مالیات های مستقیم و تبصره آن ۱۵ مردادماه سال جاری 
قابل تمدید  این مهلت  اعلام سازمان  تعیین شده است و طبق 
نخواهد بود. وی، ضمن تاکید بر استفاده حداکثری مودیان محترم 
مالیاتی استان از مزایای تبصره ماده ۱۰۰ قانون مالیات های مستقیم، 
گفت: امسال بر اساس ابتکار جدید سازمان امور مالیاتی، مودیان 
محترم ضمن ارسال فرم تبصره ۱۰۰ می توانند ضمن نشان دار کردن 
مالیات پرداختی خود، محل مصرف مالیات را نیز مشخص نمایند 

که قدم مهمی در تکمیل پروژه های نیمه تمام استان خواهد بود.
مدیرکل امور مالیاتی هم چنین به امکان ارسال فرم تبصره ماده 
۱۰۰ از طریق پیام رسان های "بله" و "سروش"اشاره کرد و گفت: در 
راستای سهولت ارسال فرم توافق، مودیان محترم می توانند با ورود 
به سامانه های فوق و ارسال کد ملی به فرم های مالیاتی دسترسی 

پیدا کرده و به راحتی فرم توافق تیصره ۱۰۰ خود را ارسال نمایند.
وی هم چنین از برگزاری میز خدمت دائمی در خصوص راهنمایی 
تنظیم اظهارنامه و فرم تبصره ماده ۱۰۰ در محل اتاق اصناف تبریز 
خبر داد و گفت : هرکدام از اتحادیه ها که نیاز به راهنمایی بیشتر 
داشته باشند، اداره کل آمادگی دارد تا در محل اتحادیه نسبت به 
برگزاری میز خدمت اقدام نماید. حسن علی محمدی، رئیس اتاق 
اصناف تبریز نیز در ادامه به برخی مشکلات مودیان اشاره کرد و 
گفت: با توجه به تعطیلی های اخیر درخواست اصناف مبنی بر 
تمدید مهلت ارسال اظهارنامه است. وی هم چنین خواستار تجدید 
نظر در اینتا کد برخی صنوف شد و گفت: درصد سود برخی از 

مشاغل با سود واقعی آنها متناسب نمی باشد.
در ادامه روسای اتحادیه ها به بیان دغدغه های اصناف در ارتباط 

با مالیات پرداختند.

ونده های مالیاتی توافق تبصره ماده ۱۰۰ گامی مهم در قطعی سازی پر


